



## SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

### Protokoll Styrelsemöte nr 8 20230412 Katrineholm

Styrelse	Lars-Axel Andersson, Anne Johansson, Patrik Svensson, Andreas Ekström,
Närvarande	Tony Sandberg, Terese Carlsson
Adjungerade	Timmy Cox, Jim Carlsson, Inga-May Forslund
Ej närvarande	Jim Carlsson, Inga-May Forslund Lars-Axel Andersson, Robert Andersson, Martin Lyckström

- 1 **Mötets öppnande-** Tony öppnar
- 2 **Sekreterare-** Timmy Cox
- 3 **Justerare** Terese Carlsson, Anne Johansson
- 4 **Föregående protokoll** - OK
- 5 **Fastställande av dagordning** – OK, en övrig punkt: Järna
- 6 **Fokuspunkter**
- 7 **Uppföljningar**
- 7.1 TV-Pucken Patrik Svensson
  - Första frivillig campen genomförd, nästa 15-16/4, fortsättningscamp 22/4
  - Beslut;** Patrik, Timmy kommunicerar till föreningar att det blir ett uppfångningsheat där de som inte har haft möjlighet att delta kallas.

- 7.2 - Presentation Blå tråden. Styrelsen går igenom förslag till principerna för hur förbundet ska arbeta med TV-Pucken i framtiden.

Klargörande om att ansvaret för TV-Pucken ligger hos styrelsen och ansvaret för genomförandet ligger i Distriktslagskommittén

#### **Beslut om ändring enl nedan i Blå Tråden**

**Ändra namn: Till** "Södermanlands principer och metoder kring uttagning av Distriktslag"

**punkt 3** parentes tas bort.

**Punkt 4** ändra till att den förening som är minst representerad ska tas ut om likvärdig med annan spelare från mer representerad förening.

**Punkt 7** Styrelsen beslutar om vilka som skall ingå i resp ledarteam

#### **Beslutats att lägga till:**

**Tillägg:** Punkt om laguttagning: princip för laguttagningen; laget före jaget.

**Tillägg:** Hur feedback går till i vilka nivåer, metod för feedback till den större gruppen som inte kommer med till 30-truppen, Feedback efter första uttagningen görs till tränarna i resp förening, därefter individuell

**Tillägg:** Princip för utvärdering efter varje genomförd TV-Pucksturnering



## SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

- Kan vi sprida träffar hos fler föreningar **Beslutas** att Timmy följer upp med föreningarna huruvida de kan och vill ha samlingar hos sig för att sprida på engagemanget i distriktet samt att minimera kostnaderna kring TV-pucken.

- Ledaravtalen/arvoden **Beslutas** att grundarvodet ska vara 10 000:- och om laget går vidare till final utfaller ytterligare 10 000:-

**Beslutas** att Timmy & Patrik genomför en benchmarking av kostnader och rollbeskrivningar av tvpuckstränare/ledare bland övriga distrikt.

- Reflektion på sammanställningen angående motionen avseende TVP framtid.

**Beslut:** Tony lyfter frågan om oklarhet kring redovisning av kostnader i kommande ordförandekonferensen

### 7.3 HOKO Uppföljning organisation, stadgar – Tony, Timmy

Info om stadgar och ny ideel förening nu startas.

### 7.4 Budget Kommittéer – Tony

**Beslut:** Budgetposten för julbord behålls, arvoden för styrelsen tas bort.

Beslut: Budget för Kansli – OK. Jobba vidare med inriktning att övriga kommittéer skall nå samma utfall som denna säsong. Uppföljning nästa möte.

### 7.5 Agenda ordförandeträff 5 min

TV-Pucksutredning från SIF  
Hockeykontor organisation, Hockeyutvecklare  
Rapport Jimmy Wedberg  
Avsiktsförklaringen  
Rapport från TK  
Övrig fråga

## 8 Statusrapporter (frågor på skriftlig info utsänd i förväg) (5)

### 8.1 Nulägesrapport, Timmy

Rekrytering Hockeyutvecklare - lägesbeskrivning av processen

Regionskonferens i höst - En regionskonferens planeras till den 10-11 november, Program håller på att utarbetas och presenteras i kommande regionsmöte.

Regional Tävlingskonferens planeras till den 22 april



## SÖDERMANLANDS ISHOCKEYFÖRBUND

### 8.2 Ekonomi – Tony

Rapport nuläge. Resultat- och balansräkning  
Redovisning utbetalningar arvoden enl bifogat underlag

**Beslut:** införa trivselpeng enligt förslag. Budgetera; Styrelse 7 st, Disciplin 3 st, TK 3 st, FK 8 st, Utb 5 st.

### 8.3 Utbildning

- JS1 i Södertälje blev en "hit", 3/39 från distriktet
- TL 13-14/5, med ny instruktör

**Beslut:** Översyn hur vi ska rekrytera utbildare, viktigt att aktivt få in fler. frågan tas upp igen kommande möte.

## 9 Övriga frågor

9.1 Situation publik Järna **Beslut:** Anne, Timmy kontaktar kommun för en begäran om åtgärdsplan samt stämmer av med Järna SK

9.2 Fler föreningar efterlyser ett Tävlingsmöte och då med fokus kring hur serier kan se ut nästkommande säsong för U15, U16 (A-pojk) samt flickserien.

**Beslutas** att Timmy stämmer av datum med Lars Axel och kallar till ett Tävlingsmöte i närtid.

## 10 Nästa möte

Kommande styrelsemöten 8/5 (fokus VP och VB)  
Samtliga möten med start kl 17.30 och platsen i Pressrummet, Scaniarinken  
såvida Inget annat meddelas separata.

## 11 Mötet avslutas

Tony Tackar för Katrineholms gästfrihet och avslutar mötet.

Justeras

Terese Carlsson  
Ledamot

Anne Johansson  
Ledamot

Tony Sandberg  
Vice Ordförande